

## **Refund policy:**

### **A. Full withdrawal from the university**

In case of full withdrawal from the university, the student has the right to get back the study fees paid according to the date they submitted their withdrawal as follows:

- If the withdrawal from the university takes place before the beginning of the study until the end of the first week of the semester, the student will be refunded 85% of the fees.
- If the withdrawal from the university takes place after the first week and before the end of the second week of study, the student will be refunded 70% of the fees.
- If the withdrawal from the university takes place after the end of the second week of study, the fees paid will not be refunded.

### **B. Course drop**

In case of dropping a course or more, the student has the right to get back full or part of the fees paid according to the date of the drop, as follows:

- If the drop of a course or more takes place before the end of the first week, full course fees are allocated to the student.
  - If the course is dropped after the first week, and before the end of the first quarter of the specified period for studying the course, then 70% of the fees are allocated to the student.
- **These terms apply to the semester postponement as well.**

## • اشتراطات استرجاع الرسوم:

### أ. الانسحاب الكلي من الجامعة:

عند الانسحاب الكلي من الجامعة، فإن من حق الطالب استرجاع الرسوم الدراسية التي دفعها حسب التاريخ الذي تمت فيه عملية الانسحاب كالتالي:

- إذا تمت عملية الانسحاب من الجامعة قبل بداية الدراسة وحتى نهاية الأسبوع الأول من بداية الدراسة، فيرد للطالب 85% من الرسوم المقررة.
- إذا تمت عملية الانسحاب من الجامعة بعد الأسبوع الأول وقبل نهاية الأسبوع الثاني من الدراسة، فيرد للطالب 70% من الرسوم المقررة.
- إذا تم الانسحاب من الجامعة بعد انقضاء الأسبوع الثاني من الدراسة فلا ترد الرسوم المدفوعة.

### ب. حذف المقرر:

- عند حذف الطالب لمقرر أو أكثر، فإن من حقه استرداد الرسوم الدراسية التي دفعها أو جزء منها حسب التاريخ الذي تمت فيه عملية الحذف:
- إذا تم حذف المادة قبل بدء الدراسة في المادة وحتى نهاية الأسبوع الأول، فترصد رسوم المادة كاملة للطالب.
  - إذا تم الحذف بعد الأسبوع الأول، وقبل انقضاء الربع الأول من المدة المقررة لدراسة المادة، فيرصد للطالب 70% من رسوم المادة المستحقة.

• تنطبق هذه القواعد على تأجيل فصل دراسي أيضا.